
Bestyrelsesmøde mandag, den 12. august 2024 kl. 18.00 
 
Afbud: Ingen 

Gæster: Helle & Anne, forældre fra elevskolen deltager i første del af mødet. De havde en del spørgsmål med, 
som der arbejdes/følges videre op på. Bestyrelsen takker for initiativ og interessen for det fælles arbejde. 
 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 17. juni 2024 

 
o Orientering v/daglig leder 

o Siden sidst. Vi har fået lavet bokse i laden. Alle er vasket og olieret, og krybber er sat 
op. Det eneste vi mangler er vandkopperne. To nye privatryttere er på vej ind 
snarest.  

o Enetimer til parter i weekenden. Martin har haft møde med underviserne, og alle 
var åbne for enetimer til parterne i weekenden. Det effektiviseres og lægges i 
shoppen snarest til kr. 150,- for en halvtime. 

o Høpladser. Fremover er det kun muligt at have minibig baller, da der er rigtig meget 
pres på høpladserne. Anne, Lone og Martin prøver at regne lidt på, hvad der kan 
lade sig gøre mht. opbevaring, og hvad som tjener både leverandør og personale 
bedst. Der betales pt for * antal høpladser. 

 
o Orientering v/formanden 

o Arbejdstidsregistrering. Martin er i dialog med personalet og der foreligger allerede 
arbejdstidsplaner. 
 

o Orientering v/kasserer 
o Budget 2024. Rikke har i dag sendt budget til alle bestyrelsesmedlemmer. Dog har vi 

ikke haft mulighed for at nå at forberede os, så derfor udsættes denne til næste 
møde. 

o Besparelse på foder gøres endeligt op pr. 31/12, da vi afventer lageroptælling. 
o Rikke meddeler at hun flytter økonomidelen over i Economic og væk fra Zakobo, da 

hun bruger alt for lang tid på bogføringen. Alle siger ok hertil. 
 

o Stævneudvalg: 
o Siden sidst. Vi har næste D-stævne 5. og 6. oktober 2024. 
o Sponsor spring fra Gerhard. Status. Peter Sely vil gerne, men Gerhard er pt. syg. 

Charlotte Svenningsen og Martin er på sagen. Både hvad angår rosetter og spring 
fremadrettet, da fremtiden for Gerhard er lidt uvis. 

 
o Elevskolen/Undervisning/Heste: 

o Åben hus arrangement - Berit og Anne har efterspurgt flere hænder til at hjælpe. AS 
og Marianne vil gerne hjælpe, og det er vi rigtig glade for. Datoen bliver søndag den 
13/10-2024 fra kl. 10.00-14.00. 
 

 
 
 



o Møderække  
Mandag, 9/9-24 kl. 18.00 
Mandag, 7/10-24 kl. 18.00 
Mandag, 11/11-24 kl. 18.00 
Mandag, 16/12-24 kl. 18.00 
 

 
o Eventuelt 

o Foder. Har vi den besparelse, som der var lovet? Kigger nærmere ind i dette efter 31/12. 
o Evt. tilføjelse til opstaldningskontrakt om at engbrandbægere skal fjernes. Alle privat ryttere 

skal selv sørge for at rydde egen fold både på fold og omkring/mellem foldene SENEST 30/6 
hvert år. 

o Kørsel m/vogn – synliggør evt. regler. Rikke S. tager en snak med Mia. Lone hører Travbanen 
om regler og giver Rikke S besked. 

o Fondsmidler – Nadia Hansen. Nadia indkaldes til næste bestyrelsesmøde for at uddybe 
hendes mail. Lone giver Nadia besked. 

 


